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CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TG. OCNA 
 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi, 30 septembrie 2008,  cu ocazia desfasurarii sedintei ordinare a Consiliului 
local al orasului Tg. Ocna. 

Sedinta ordinara a Consiliului local al orasului Tg. Ocna a fost convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr.634  din 24 .09.2008 in conformitate cu prevederile art. 39, alin.3) si 8) 
din Legea nr. 215/2001 – a administratiei publice locale – Republicata.  

La sedinta sunt prezenti  16 consilieri. Lipseste motivat d-l consilier Antohe Cristian.  
Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările.  

Participa  sefii de servicii si birouri din cadrul Aparatului de specialitate al Primarului si din 
cadrul Serviciilor subordonate Consiliului local al orasului Tg. Ocna. 

Lucrarile sedintei sunt conduse de d-na consilier Biri Daniela Teodora.  
D-l consilier Stefan Silochi doreste sa faca cateva observatii:  
- “lucrarile sedintelor de consiliu se deschid de catre secretarul orasului “; 
-  cu privire la desemnarea presedintelui de sedinta : “ D-na secretara , ne aflam in situatia 

de a avea doi presedinti de sedinta D-l Bruma si d-na Biri. Conform Hotararii de consiliu local 
aprobata la sedinta din luna august d-na Biri Daniela era desemnata presedinte de sedinta in 
perioada 26 august-26 septembrie, iar pentru perioada urmatoare, conform ordinii alfabetice  d-l 
consilier Bruma Mircea Petre . In aceasta situatie propun sa hotaram cine este presedinte de 
sedinta.” 

D-l consilier Bruma Mircea Petre precizeaza ca: “daca d-na Biri Daniela a fost desemnata 
presedinte de sedinta in perioada 26 august-26 septembrie si nu si-a putut exercita mandatul , 
deoarece nu a avut loc o sedinta de consiliu local , este colegial sa o votam ca presedinte pentru 
sedinta de astazi. “ 

Se supune la vot propunerea ca d-na consilier Biri Daniela Teodora sa fie desemnata 
presedinte de sedinta. Se voteaza in unanimitate. 

 
Presedintele de sedinta da citire ordinii de zi: 
 
1) Proiect de Hotărâre privind desemnarea preşedintelui de şedinţă. 

                        Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 
2) Proiect de Hotãrâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar pe 

anul 2007. 
Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

 
3) Proiect de Hotãrâre privind propunerea de aprobarea « Planului Urbanistic de Detaliu »  

pentru amplasare locuinta personala, proprietatea domnului Pantiru Cristinel in str. Pacii nr.3, oras 
Tg.Ocna 

Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
    

4) Proiect de Hotãrâre privind trecerea din domeniul public de interes local in domeniul 
privat a unor imobile.                         

 Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
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5) Proiect de Hotãrâre privind acceptarea unor unitati administrativ-teritoriale din jud. 
Bacau, in calitate de membri ai Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bacau – A.D.I.B. 

Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 
6) Proiect de Hotãrâre privind aprobarea vânzãrii unui numãr de 4 apartamente actualilor 

chiriasi pe baza rapoartelor de evaluare intocmite de s.c.Evex s.r.l. Bacãu 
                           Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 
7) Proiect de Hotãrâre privind participarea orasului Tg. Ocna ca membru fondator la 

Asociatia de Dezvoltare Economicã Localã Moldova- A.D.E.L.MO. 
            Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 
Se supune spre aprobare Ordinea de zi propusa de executiv. Se aproba in unanimitate. 
Presedintele de sedinta – d-na consilier Biri Daniela sesiseaza prezenta in sala a unor 

cetateni care sunt direct interesati de un punct de pe ordinea de zi ( d-l Masala Vasile, d-na 
Bucioaca Monica, d-l Ciubotaru, d-l Chiper Neculai). Dansa propune ca “Proiectul de Hotãrâre 
privind aprobarea vânzãrii unui numãr de 4 apartamente actualilor chiriasi pe baza rapoartelor de 
evaluare intocmite de s.c.Evex s.r.l. Bacãu” sa fie discutat primul . Se supune la vot propunerea 
Presedintelui de sedinta. Se voteaza in unanimitate.  

Punctul 1 al ordinii de zi:” Proiect de Hotãrâre privind aprobarea vânzãrii unui numãr de 
4 apartamente actualilor chiriasi pe baza rapoartelor de evaluare intocmite de s.c.Evex s.r.l. Bacãu” 

Presedintele Comisiei de urbanism - d-l consilier Rusu Mihai acorda un aviz favorabil 
proiectului de hotarare cu urmatoarele mentiuni: „ proiectul de hotarare sa fie completat cu 
numarul de camere si cu suprafata pentru fiecare apartament in parte .” 

D-l consilier David Maricel doreste sa justifice votul impotriva dat in cadrul sedintei de 
comisie. Dansul precizeaza ca este de acord cu vanzarea acestor apartamente catre chiriasi, dar nu 
este de acord cu pretul stabilit de evaluator. ”Doresc sa stiu pe ce criterii s-a facut evaluarea , 
probabil pe criterii imobiliare. Raportul de evaluare nu a fost prezentat la comisie pentru a fi 
consultat de catre consilieri, care sunt pusi in situatia de a fi simpli votanti”. 

D-l consilier Cristia Vasile precizeaza ca si dansul a observat faptul ca anumite documente 
nu sunt prezentate consilierilor. Din discutiile purtate cu chiriasii apartamentelor a constatat ca: 
”acestia au fost plimbati din usa in usa, ca la inceput li s-a spus ca aceste apartamente vor fi 
vandute la pretul de 100 milioane lei, apoi 200 milioane lei.  Cine a comandat evaluarea, a 
specificat ca aceste apartamente sunt inchiriate? Vanzarea acestor apartamente se face in conditiile 
prevazute de Decretul Lege 61/1990, Legea nr. 85/1992 si Legea 76/1994. Legiuitorul a tinut sa 
reglementeze aceste vanzari foarte bine, fara a lasa loc de interpretari. Exista peste 40 de decizii 
ale Inaltei Curti de Justitie si Casatie care se refera la vanzarea apartamentelor construite din 
fondurile statului. Au ajuns la Curtea Constitutionala intreprinderi de fond locativ care au vandut 
astfel de apartamente la pretul pietei si Curtea a desfiintat astfel de hotarari.” 

D-na secretara Mihaela Luminita Roset mentioneaza ca aceste apartamente fac parte din 
fondul locativ si se supun reglementarilor prevazute de Legea nr. 215. Aceste apartamente au fost 
preluate in domeniul privat al unitatii administrativ teritoriale si au fost incheiate contracte de 
inchiriere cu actualii chiriasi, care beneficiaza de aceleasi drepturi ca  toti chiriasii din fondul 
locativ. Executivul a mai fost in situatia de a vinde astfel de apartamente, iar hotararile respective 
nu au fost respinse de Prefectura. 

D-l consilier David Maricel doreste sa stie daca chiriasii au dobandit acest statut dupa anul 
1992. Dansul propune ca pretul de plecare sa fie valoarea cu care aceste apartamente au fost 
preluate in contabilitatea primariei. 
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D-l Masala Vasile sustine ca a locuit intr-o casa care a apartinut societatii Edilitar si in 
timpul mandatului de primar al d-lui Stefan Silochi a devenit chiriasul apartamentului nr.17 din 
blocul D1. A incercat de mai multe ori sa cumpere acest apartament dar nu a reusit, pretul stabilit 
fiind foarte mare. Acum se gaseste in aceeasi situatie, pretul stabilit de evaluator pentru 
apartamentul in care locuieste este foarte mare. 

D-l viceprimar Nutu Costache precizeaza ca aceste apartamente au fost inchiriate de acesti 
chiriasi dupa 5-7 ani de la Revolutie iar pretul de vanzare stabilit in Raportul de evaluare este o 
problema tehnica, in sarcina expertului. 

D-l consilier David Maricel subliniaza faptul ca expertul a facut ceea ce i s-a cerut, iar 
acesta are interesul ca pretul sa fie mai mare pentru ca , probabil, va fi platit in functie de aceasta 
valoare.   

D-l consilier Stefan Silochi precizeaza ca: ” solicitarile de cumparare a acestor apartamente 
s-au facut inca din perioada mandatului meu de primar. Din Raportul compartimentului de 
specialitate din cadrul Primariei rezulta urmatoarele preturi: apartamentul in care locuieste d-l 
Masala - 17.630 Euro, apartamentul in care locuieste d-l Ciubotaru- 4.180 Euro, apartamentul in 
care locuieste d-na Bucioaca Monica - 25.820 Euro; iar apartamentul in care locuieste d-l Chiper 
Neculai - 34.130 Euro. D-l Masala a avut posibilitatea sa cumpere apartamentul la valoarea de 210 
milioane lei dar a considerat pretul stabilit de evaluator foarte mare. Noi suntem in situatia de a 
ajuta pe acesti chiriasi, dar avem 2 probleme: Daca aprobam proiectul de hotarare in forma 
prezentata de executiv , nu îi ajutam, dimpotriva le facem un deserviciu; daca respingem proiectul 
de hotarare atunci executivul nu va mai putea veni cu el intr-o alta sedinta de consiliu. Propunerea 
mea este sa amanam adoptarea acestui proiect de hotarare, sa lamurim toate problemele si apoi sa 
fie prezentat spre aprobare consiliului local.” 

D-l consilier David Maricel: “observ ca grupurile PNL si PSD doresc ca aceste apartamente 
sa fie vandute la pretul cel mai mic, venind asftel in ajutorul chiriasilor”. 

D-na consilier Biri Daniela face precizarea ca: “acesti chiriasi asteapta de 4 ani sa cumpere 
apartamentele . In acest interval de timp pretul de vanzare stabilit de evaluatori a tot crescut. De 
aceea propun ca in aceasta sedinta sa aprobam vanzarea apartamentelor, pentru ca chiriasii sa aiba 
certitudinea ca vor cumpara,  urmand ca preturile sa fie reevaluate.” D-na Biri Daniela propune 
delegarea d-lui Cristia Vasile pentru lamurirea problemei pretului. 

D-l Ciubotaru precizeaza ca pana in prezent au fost facute 3 evaluari care nu au fost luate in 
considerare. 

D-na consilier Biri Daniela precizeaza ca exista diverse formule de aplicare a criteriilor de 
evaluare si doreste sa se creeze toate facilitatile solicitate de chiriasi. 

D-l Masala Vasile mentioneaza ca la sedinta trecuta consiliul local a propus sa se faca 
evaluarea apartamentelor si intreaba cine a facut aceasta evaluare. 

D-na consilier Biri Daniela: “Evaluarea a fost facut de s.c. Evex S.R.L. Bacau”. 
D-na secretara mentioneaza ca impreuna cu d-l viceprimar se va duce la Prefectura-Directia 

de urbanism pentru lamurirea acestei situatii din punct de vedere juridic.  
D-l viceprimar Nutu Costache precizeaza ca va merge la Prefectura pentru clarificarea 

situatiei pentru a nu exista posibilitatea ca , in urma verificarilor, Curtea de Conturi sa dispuna 
recuperarea sumelor neincasate. 

Presedintele de sedinta – d-na consilier Biri Daniela multumeste pentru participare celor 
patru cetateni ai orasului care au participat la sedinta. 

D-l consilier Stefan Silochi: “ Daca noi incercam sa aducem cetatenii aici si sa luam 
hotarari in fata lor nu va fi bine. Este legal sa participe la sedintele Consiliului local, trebuie sa le 
ascultam parerile, dar sa deliberam in lipsa lor. Sa urmam o practica corecta care a dat rezultate in 
trecut.” 
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D-l consilier David Maricel: ”Orice cetatean are dreptul sa participe la sedinte. In campania 
electorala am spus ca vom respecta legea si acum nu o respectam? Le-am cerut votul si acum ne 
lipsim de ei?” 

D-l consilier Stefan Silochi: ”Eu nu am spus sa nu-i primim la sedinte, ci doar sa purtam 
dezbaterile in lipsa lor.” 

Presedintele de sedinta – d-na consilier Biri Daniela propune aprobarea amanarii 
proiectului de hotarare. Se voteaza in unanimitate pentru amanarea aprobarii “Proiectului de 
Hotãrâre privind aprobarea vânzãrii unui numãr de 4 apartamente actualilor chiriasi pe baza 
rapoartelor de evaluare intocmite de s.c.Evex s.r.l. Bacau”. 

Presedintele de sedinta - d-na consilier Biri Daniela propune continuarea desfasurarii 
lucrarilor Sedintei Consiliului local  cu aprobarea procesului verbal intocmit la sedinta din data de 
21 august 2008. Se voteaza in unanimitate. 

Punctul 2 al ordinii de zi: „Proiect de Hotărâre privind desemnarea preşedintelui de 
şedinţă.” 

Are cuvantul Presedintele Comisiei juridice, pentru administratie publica - d-na consilier 
Tudoreanu Maria care acorda aviz favorabil proiectului de hotarare. D-l consilier Bruma Mircea 
Petre doreste ca pe viitor, pentru a nu mai exista confuzii, sa se specifice in Proiectul de hotarare 
luna pentru care este ales presedintele de sedinta. 

Se supune spre aprobare : „Proiectul de Hotărâre privind desemnarea preşedintelui de 
şedinţă”cu propunerea d-lui consilier Bruma Mircea Petre. Se voteaza in unanimitate. 

Punctul 3 al ordinii de zi: “Proiect de Hotãrâre privind aprobarea contului de incheiere a 
exercitiului bugetar pe anul 2007.” 

Are cuvantul Presedintele Comisiei economice – d-na consilier Biri Daniela care 
precizeaza ca proiectul de hotarare a obtinut un aviz favorabil cu 3 voturi pentru  si 2 abtineri ( 
consilier Biri Daniela si consilier Chelaru Petrisor - cu motivatia ca nu au facut parte din 
legislativul trecut.) 

 D-l consilier Sultanel Danut precizeaza ca se abtine de la vot pentru aceleasi considerente. 
D-l consilier David Maricel : ”Consiliul trecut a amanat aprobarea acestui proiect de 

hotarare in luna martie, iar in luna aprilie l-a refuzat.” 
D-na consilier Biri Daniela doreste sa se faca precizarea de ce legislativul trecut a refuzat 

acest proiect de hotarare. De asemenea, propune numirea unei comisii tehnice care sa analizeze 
platile facute pentru diverse lucrari facute in oras, sau sa se apeleze la un audit extern care sa 
rezolve situatia. 

D-l consilier David Maricel invita membrii Consiliului local la seriozitate precizand ca o 
hotarare luata acum cateva luni in urma pe motive politice , nu aduce nimic bun. 

D-l consilier Silochi Stefan: ”Desi d-na secretara a explicat situatia la sedinta de comisie, o 
rugam sa  dea cateva explicatii si acum. Acest proiect de hotarare a fost pus pe ordinea de zi la 
solicitarea Prefecturii, ca procedura prealabila. Daca nu va fi aprobat va urma procedura atacarii in 
contencios administrativ.”  

D-na consilier juridic Mihaela Luminita Roset-secretarul orasului precizeaza ca in 
conformitate cu prevederile Legii nr. 215/2001 in fiecare an se aproba contul de incheiere a 
exercitiului bugetar pe anul anterior. Contul de incheiere a exercitiului bugetar este o recapitulare 
a tuturor veniturilor si cheltuielilor din anul precedent. In luna martie a.c. Proiectul de hotarare 
privind contul de incheiere a exercitiului bugetar pe anul 2007 a fost prezentat spre aprobare 
legislativului trecut. Au existat  semne de intrebare cu privire la unele lucrari (trotuare, 
semaforizare, lucrari facute in cadrul proiectului din Parcul Magura) si membrii Consiliului local 
din acea perioada au solicitat informatii suplimentare . La compartimentele de specialitate din 
cadrul Primariei materialele informative au stat la dispozitia celor interesati. In luna aprilie 
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proiectul de hotarare a fost reintrodus pe ordinea de zi, dar nu a fost aprobat. Acum , la solicitarea 
Prefecturii si la propunerea Camerie de Conturi Bacau am reintrodus acest proiect de hotarare pe 
ordinea de zi. Daca nu va fi aprobat, hotararea va fi atacata in contencios administrativ. 

Presedintele de sedinta – d-na consilier Biri Daniela supune spre aprobare „ Proiectul de 
Hotãrâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar pe anul 2007.” 

- Cine este pentru?         – 6 voturi 
  - Cine este împotrivă?    – 2 voturi (d-l consilier Rusu Mihai si  

      d-na consilier Dumitrascu Eugenia) 
  - Dacă se abţine cineva? – 8 abtineri ( d-na consilier Tudoreanu Maria,  
d-l consilier Chelaru Petrisor, d-l consilier David Maricel, d-l consilier Ferchiu Constantin, d-l 
consilier Sultanel Danut-Dumitru , d-l consilier Cristia Vasile, d-na consilier Biri Daniela si d-l 
viceprimar Nutu Costache.), cu motivatia ca nu au facut parte din legislativul trecut. 
 Fiind necesar votul majoritatii consilierilor locali in functie (10 consilieri) ,  proiectul de 
hotarare nu a fost aprobat. 

Punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de Hotãrâre privind propunerea de aprobarea 
« Planului Urbanistic de Detaliu »  pentru amplasare locuinta personala, proprietatea domnului 
Pantiru Cristinel in str. Pacii nr.3, oras Tg.Ocna ”. 

Are cuvantul Presedintele Comisiei de urbanism si amenajarea teritoriului – d-l consilier 
Rusu Mihai care precizeaza ca proiectul de hotarare nu a primit un aviz favorabil deoarece P.U.D 
nu respecta P.U.Z (inaltimea imobilului ce va fi construit este de P+1+M, iar in zona se permite 
construirea imobilelor cu un regim de inaltime de P+2). 

Presedintele Comisiei economice - d-na consilier Biri Daniela precizeaza ca membrii 
comisiei au dat un  avizat nefavorabil proiectul de hotarare cu urmatoarele precizari: P.U.D. nu 
respecta P.U.G. , iar in subsolul amplasamentului exista niste conducte  care nu sunt dezafectate.  

Se supune spre aprobare : „ Proiectul de Hotãrâre privind propunerea de aprobarea 
« Planului Urbanistic de Detaliu »  pentru amplasare locuinta personala, proprietatea domnului 
Pantiru Cristinel in str. Pacii nr.3, oras Tg.Ocna ”. 

- Cine este pentru?             –  0 voturi 
  - Cine este împotrivă?   –  15 voturi (d-l consilier Silochi Stefan, d-l consilier 
Bruma Mircea Petre, d-l consilier Mazilu Valentin, d-l consilier Grefu Ioan, d-na consilier Sotcan 
Teodora, d-na consilier Barna Liliana, d-l consilier Rusu Mihai , d-na consilier Dumitrascu 
Eugenia, d-na consilier Tudoreanu Maria, d-l consilier Chelaru Petrisor, d-l consilier David 
Maricel, d-l consilier Ferchiu Constantin, d-l consilier Cristia Vasile, d-na consilier Biri Daniela si 
d-l viceprimar Nutu Costache.) 
  - Dacă se abţine cineva?       – 1 abtineri ( d-l consilier Sultanel Danut Dumitru) 
 Proiectul de hotarare nu a fost aprobat. 
 Punctul 5 al ordinii de zi: „ Proiect de Hotãrâre privind trecerea din domeniul public de 
interes local in domeniul privat a unor imobile.”  
 Presedintele Comisiei de urbanism si amenajarea teritoriului – d-l consilier Rusu Mihai 
avizeaza nefavorabil proiectul de hotarare, pana la completarea documentatiei. 
 Presedintele Comisiei economice- d-na consilier Biri Daniela avizeaza favorabil proiectul 
de hotarare cu 3 voturi pentru si 2 voturi impotriva . 
 D-l consilier Stefan Silochi precizeaza ca:” avand in vedere ca in anexa proiectului de 
hotarare sunt enumerate imobile care deja au fost demolate inainte de a fi trecute in domeniul 
privat , nu sunt de acord cu aprobarea acestuia. Consiliul local nu este pentru informare ; se 
impunea ca mai intai sa se faca trecerea imobilelor din domeniul public in domeniul privat si apoi 
sa se procedeze la demolarea lor. Mai exista o Hotarare de Consiliu local care a fost incalcata si 
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anume cea referitoare la interzicerea circulatiei pe strada Victoriei. Actualul executiv a luat 
hotararea de a deschide circulatia pe aceasta strada, fara sa fie consultat Consiliul local.” 
 D-na Primar doreste sa precizeze faptul ca imobilele care au fost demolate se aflau intr-un 
grad ridicat de degradare si puneau in pericol viata cetatenilor (Cladirea wc din Piata agroalimentara 
care avea peretii interiori daramati);  imprejmuirea cu stalpi si placi din beton la stadionul din Parcul 
Magura si chioscurile din lemn pentru protectia celor 7 izvoare de apa minerala din Parcul Magura - era 
necesar a fi demolate deoarece acolo se desfasoara proiectul din Parc. Celelalte imobile enumerate 
in proiectul de hotarare nu au fost demolate. D-na Primar roaga Consiliul local sa aiba in vedere 
oportunitatea masurilor si sa aprecieze corect aceasta initiativa.  
 D-l consilier Bruma Mircea Petre precizeaza ca trecerea acestor bunuri din domeniul public 
in cel privat se face cu un anumit scop determinat de faptul ca bunurile respective trebuiau sa fie 
casate si apoi sa fie demolate. Dansul mai doreste ca :” anexa in care au fost enumerate aceste 
imobile sa fie insotita si de detalii tehnice si precizari suplimentare care sa fie si un element de 
control pentru documentele de casare. Pot exista si exceptii , dar daca s-au facut aceste demolari in 
avans trebuiau sa se faca precizarile de rigoare, ( era necesara o documentatie in acord cu legislatia 
in vigoare, care sa vina in ajutorul tuturor).Acesta este motivul pentru care nu aprobam proiectul 
de hotarare prezentat.” 
 D-na Primar :” D-le Bruma de cate ori in legislativul trecut ati aprobat o situatie similara ?” 
 D-l consilier Bruma :” Sincer sa fiu nu-mi aduc aminte.” 
 D-l consilier Silochi Stefan : ” 30 % dintre aceste obiective sunt demolate. Tin sa precizez 
ca s-au mai demolat si alte obiective din domeniul public pentru care nu s-a cerut aprobarea 
Consiliului local. Referitor la intrebarea adresata d-lui Bruma, doresc sa precizez ca se cerea 
membrilor Consiliului local un acord de principiu si apoi se faceau materialele”.  
 D-na Primar precizeaza ca scoaterea gardului de pe strazile C. Negri si d-l Republicii se 
impunea datorita lucrarilor de inlocuire a bordurilor facute de Drumurile nationale, iar acel gard 
era destul de inestetic pentru localitate. Demolarea chioscurilor din Parul Magura, nici nu mai 
trebuia sa fie amintita aici, deoarece rezulta implicit din lucrarile de amenajare facute in cadrul 
proiectului care se deruleaza acolo. 
 D-na consilier Biri Daniela :”am acordat proiectului de hotarare avizul favorabil luand in 
calcul ca executivul este la inceput , cu rugamintea ca pe viitor sa fie respectate prevederile legale” 
 Presedintele de sedinta - d-na Biri Daniela supune spre aprobare : ” Proiect de Hotãrâre  
privind trecerea din domeniul public de interes local in domeniul privat a unor imobile.” 

- Cine este pentru?        –  9 voturi 
  - Cine este împotrivă?   –  6 voturi (d-l consilier Silochi Stefan, d-l consilier Bruma 
Mircea Petre, d-l consilier Mazilu Valentin, d-l consilier Grefu Ioan, d-na consilier Sotcan 
Teodora, d-na consilier Barna Liliana) 
  - Dacă se abţine cineva?    - 1 abtinere (d-l consilier David Maricel). 

Fiind necesar votul a 2/3 din numarul total al consilierilor in functie (11 voturi), proiectul 
de hotarare nu a fost aprobat. 
 D-l viceprimar Nutu Costache precizeaza: ”Aceste activitati s-au desfasurat spre binele 
comunitatii si ma surprinde atitudinea dumneavoastra.” 
    Punctul 6 al ordinii de zi: ” Proiect de Hotãrâre privind acceptarea unor unitati 
administrativ-teritoriale din jud. Bacau, in calitate de membri ai Asociatiei de Dezvoltare 
Intercomunitara Bacau – A.D.I.B.”  
 Are cuvantul Presedintele Comisie juridice, pentru administratie publica – d-na consilier 
Tudoreanu Maria care precizeaza ca membrii comisiei au acordat un aviz favorabil proiectului de 
hotarare si sunt de acord cu mandatul d-lui viceprimar Nutu Costache ca reprezentant al unitãtii 
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administrativ-teritoriale în Adunarea Generalã a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitarã Bacãu – 
A.D.I.B.  
 Se supune la vot :” Proiectulde Hotãrâre privind acceptarea unor unitati administrativ-
teritoriale din jud. Bacau, in calitate de membri ai Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara 
Bacau – A.D.I.B.” Se voteaza in unanimitate.  
 D-l viceprimar Nutu Costache informeaza membrii Consiliului local despre faptul ca in 
cursul lunii septembrie a avut loc alegerea de catre Adunarea Generala a asociatiei a Presedintelui 
– d-l  Padureanu Leonard - directorul economic al Primariei municipiului Bacau si a Secretarului – 
d-na Gireada Cornelia director executiv 
 Punctul 7 al ordinii de zi: ” Proiect de Hotãrâre privind participarea orasului Tg. Ocna ca 
membru fondator la Asociatia de Dezvoltare Economicã Localã Moldova- A.D.E.L.MO ”. 
 D-na consilier juridic Mihaela Luminita Roset – Secretarul orasului Tg. Ocna precizeaza ca 
aceasta asociatie a luat fiinta la initiativa Primariei orasului Slanic Moldova si are drept scop 
dezvoltarea localitatilor asociate si atragerea fondurilor europene nerambursabile. D-l Rusu Mihai 
a participat la o prima sedinta de informare, urmeaza a se stabili cotizatia si a se incheia Actul de 
constituire. 

Presedintele Comisie juridice, pentru administratie publica – d-na consilier Tudoreanu 
Maria acorda un aviz favorabil proiectului de hotarare si este de acord ca Primarul orasului Tg. 
Ocna-d-na Floarea Ivanof sa reprezinte interesele localitatii in aceasta asociatie. 

Presedintele de sedinta – d-na consilier Biri Daniela supune spre aprobare : „Proiectul de 
Hotãrâre privind participarea orasului Tg. Ocna ca membru fondator la Asociatia de Dezvoltare 
Economicã Localã Moldova- A.D.E.L.MO ”. Se voteaza in unanimitate. 

In incheierea sedintei d-l consilier Stefan Silochi doreste sa faca doua observatii: 
- deoarece presedintele Comisiei economice – d-na consilier Biri Daniela a anuntat 

sedinta de comisie cu doua ore inainte, are rugamintea ca pentru sedintele 
urmatoare, membrii comisiei sa fie anuntati de catre Secretarul orasului; 

- are rugamintea ca Secretarul orasului sa verifice starea de incompatibilitate a 
domnului consilier Chelaru Petrisor. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi , Presedintele de sedinta declara lucrarile inchise. 
 
 
 
 
 PRESEDINTE DE SEDINTA    
                                          Consilier Biri Daniela Teodora        
 
 
 
 
                                                                                                     CONTRASEMNEAZA 
   Secretarul orasului Tg. Ocna 
                                                                                           Cons. juridic Mihaela Luminita ROSET 
 

 


